



## Itinerary

### 行程

**Tuesday September 20<sup>th</sup> 2016**

**2016年9月20日 星期二**

**Morning arrivals in Israel at Ben Gurion Airport** - Upon arrival you will be met by representatives for VIP escort through passport control and luggage assistance.

上午抵达以色列本古里安机场——抵达后由VIP代表陪同通过入境检验，提供行李搬运协助。

Transfer to Jerusalem Waldorf Hotel  
前往耶路撒冷华尔道夫酒店

**Welcome reception** in the hotel lobby, check in to rooms with time to shower and get ready for the day

酒店大厅举行**欢迎仪式**，入住酒店，梳洗整顿

13:00 Opening lunch

13:00 午餐

13:45 Introduction to Israel

13:45 介绍以色列

Overview of the Tech-Ecosystem, Innovation and Government Relations  
简要介绍科技生态系统、创新和政府关系

**Dr. Ari D. Varon - 艾瑞·瓦龙博士**

**Former Deputy Foreign policy advisor to the Prime Minister of Israel** Founder/CEO of 3Cubed - Innovation development Hub 3

**前以色列总理外交政策顾问及 3Cubed（创新发展中心 3）创始人兼首席执行官**

15:00 Transfer to the Knesset

15:00 前往议会

16:00 VIP exclusive tour to the **Knesset, Israel's parliament building** and meeting with **Chairman of the Knesset MK Yuli Edelstein**

16:00 以色列议会VIP参观，与议长尤利·埃德尔斯坦会面

17:30 Back to hotel to change for Dinner



17:30 回酒店换衣服出席晚宴

19:00 Leave for Dinner

19:00 前往晚宴地点

19:30 Opening Dinner at Angelica

19:30 在 Angelica 参加开幕晚宴

Overnight: Waldorf Astoria Hotel, 26 Gershon Agron Street, Jerusalem +972-2-542-3333

住宿：耶路撒冷华尔道夫酒店 Waldorf Astoria Hotel, 26 Gershon Agron Street, Jerusalem +972-2-542-3333

---

## Wednesday September 21<sup>st</sup> 2016

2016年9月21日 星期三

Breakfast at Hotel

在酒店用早餐

**8:30** Depart hotel for the **JVP Media Quarter** which is beautifully situated in the heart of Jerusalem's "Cultural Mile", the JVP Media Quarter gives expression to the vision of fusing technology, creativity and social action in one exciting complex. Located in the renovated national Mint of the British Empire and the Ottoman warehouses next door, the JVP Media Quarter is heralding the revitalization of the area surrounding Jerusalem's old train station. The JVP Media Quarter is the brainchild of Erel Margalit, the founder of Jerusalem Venture Partners ("JVP"), a leading Israeli venture capital firm with over \$900 million under management, through seven venture capital funds, and a twenty year track record in Israel and international markets in building and successfully exiting world class media technology companies.

**8:30** 离开酒店，前往**耶路撒冷风投合伙人基金（JVP）传媒区**。JVP传媒区位于耶路撒冷文化中心区的中心，清晰地为大家展示了在一栋大楼里融合技术、创造力和社会行动的愿景。传媒区设在装饰一新的Mint of the British Empire，与奥斯曼仓库比邻而坐，预示着耶路撒冷老火车站周边地区的振兴。JVP传媒区是以色列知名风险投资公司JVP创始人艾瑞·马格利特（Erel Margalit）智慧的结晶，通过七个风投基金管理着超过9亿美元的资金，过去二十年来在以色列和国际市场培养多家世界一流的媒体技术公司，并成功实现退出。

**9:00** Meeting at the JVP Media Quarter with **Wendy Singer**, Executive Director of **Start Up Nation Central** who will provide an overview of the start-up scene in Israel and will explain how Israel made the leap from being an isolated nation to an international innovation powerhouse. Where the entrepreneurial energy comes from, where it is heading, the keys to sustain it, and how other countries can learn from it.



**9:00** 在JVP传媒区会见**创业国度中心**执行主任**温迪·辛格**（Wendy Singer），她将简单介绍以色列的创业发展现状以及以色列如何从一个被孤立的国家转变成全球创新强国，内容包括：创业的动力从何而来、将去往何处；维持创新的关键因素是什么；其他国家可从中得到哪些启示等。

**10:30** The Pulse of Israel - briefing with David Horovitz, Founding editor of the Times of Israel

**10:30** 以色列的脉动 – 大卫·霍罗维茨（David Horovitz），以色列时报创刊编辑

**12:15** Lunch at **Station 9** - Jerusalem Old Train Station

**12:15** 在位于耶路撒冷老火车站的**Station 9**用午餐

**15:00** Visit to **OurCrowd**, a hybrid equity crowd funding company and VC. Hear about their newest companies and crowd funding platform. OurCrowd breaks barriers to startup investing, providing global, VC-level deal flow, due diligence and terms to accredited investors.

**15:00** 参观股权众筹和风投公司**OurCrowd**，了解其最新企业融资和众筹平台。OurCrowd打破了创业投资的壁垒，协助合格投资者在全球完成风投级别的交易流程，并为其进行严格投资评估。

Meet with CEO and Founder **Jonathan Medved**. Medved, according to the Washington Post, "is one of Israel's leading high tech venture capitalists". In the September, 2008 NY Times Supplement "Israel at 60" Medved was named one of the top 10 most influential Americans who have impacted Israel. Medved has invested in over 100 Israeli startup companies, helping 12 of them to get to valuations in excess of \$100 Million dollars.

会见OurCrowd创始人兼首席执行官**乔纳森·梅德维德**（Jonathan Medved）。据《华盛顿邮报》报道，梅德维德是“以色列高科技风险投资界领军人物之一”。2008年9月，《纽约时报》增刊《Israel at 60》将梅德维德评为“十大影响以色列的美国人物”。梅德维德共投资超过100家以色列初创企业，并帮助其中12家成长为估值超过1亿美元的公司。

**19:00** Dinner at Sheyan

**19:00** 在Sheyan**餐厅**用餐

Overnight: Waldorf Astoria Hotel, 26 Gershon Agron Street, Jerusalem +972-2-542-3333

住宿：耶路撒冷**华尔道夫酒店** Waldorf Astoria Hotel, 26 Gershon Agron Street, Jerusalem +972-2-542-3333

---

**Thursday September 22<sup>nd</sup> 2016**

**2016年9月22日 星期四**



Breakfast at hotel

在酒店用**早餐**

**8:15** Depart for Tel Aviv to the **BARCLAYS Fintech Accelerator – RISE**

**8:15** 出发前往特拉维夫**巴克莱金融科技加速器- RISE**

**9:45– 12:30** Visit to Barclays, a British multinational banking and financial services company with over 325 years of banking expertise, has created a community in Tel Aviv that brings together the world’s best and brightest start-ups and experts to create the future of financial services.

**9:45– 12:30** 参观英国跨国银行和金融服务公司巴克莱银行。有着 325 年历史的巴克莱银行在特拉维夫打造了一个汇聚全球最优秀的初创企业和专家的社区，建设金融服务的未来。

Tour of **RISE** community working space and presentation by Israel’s leading Fintech companies.

参观 **RISE** 社区办公场所，以色列知名金融科技企业将进行相关介绍。

**13:00** Lunch

**13:00** 午餐

Visit Financial Center of Tel Aviv Azrieli Tower – Special VIP access to Azrieli Tower Rooftop – for a unique 360 degree view of Tel Aviv

参观特拉维夫阿兹列里大厦金融中心，通过 VIP 特别通道前往阿兹列里大厦天台，全方位俯瞰特拉维夫，收获绝无仅有的体验

**15:30** Depart for Google Campus

**15:30** 前往谷歌校园

**16:00 – 17:00** VIP tour of the **Google Campus by Yossi Matias** the founding executive lead of Google’s Campus Tel Aviv and Vice President Engineering at Google Israel

**16:00 – 17:00** 由谷歌特拉维夫校园高管兼谷歌以色列区工程部副总裁**约西·马提亚斯 (Yossi Matias)** 带领**谷歌校园** VIP 之行

**18:30** Dinner with **Yaakov Amidror, Major General and National Security Advisor of Israel** who was also the head of the Research Department of Israeli military intelligence.

**18:30** 与**以色列国家安全顾问兼以色列军事情报研究部负责人约科夫·亚米德罗尔**少将 (Yaakov Amidror) 共进晚餐。

Return to Jerusalem



回到耶路撒冷

Overnight: Waldorf Astoria Hotel, 26 Gershon Agron Street, Jerusalem +972-2-542-3333

住宿：耶路撒冷华尔道夫酒店 Waldorf Astoria Hotel, 26 Gershon Agron Street, Jerusalem +972-2-542-3333

---

**Friday September 23<sup>rd</sup> 2016**

**2016年9月23日 星期五**

**Breakfast at hotel**

在酒店用**早餐**

**Mount of Olives Overlook** of the Old City of Jerusalem, the Temple Mount, and the Dome of the Rock

**橄榄山俯瞰**耶路撒冷老城、圣殿山和圆顶清真寺

**9:00** Private tour of the **City of David**- Including Hezekiah's Tunnel. The "birthplace" of Jerusalem, where it all began. See what is widely considered the Kings Palace, discuss Bat Sheva and King David, his son Solomon, and the building of the First Temple.

**9:00** 游览**大卫之城**，包括希西家隧道。这是耶路撒冷的“发源地”，一切均始于此。参观列王宫殿，讨论巴希瓦和大卫王、他的儿子所罗门以及第一圣殿的建造。

Visit the **Western Wall (Kotel)** with the **Chief Rabbi of the old city of Jerusalem**

与**耶路撒冷老城的大拉比**参观**哭墙**

**Explore the Western Wall Tunnels** to experience the story of ancient Jerusalem

**探索哭墙隧道**，重温古代耶路撒冷的故事

**13:30** Lunch at **Jacko** in the **Machaneh Yehuda Market** experience Friday in Jerusalem and have time to explore and shop.

**13:30** 在**耶胡达市场 Jacko** 享用午餐，体验耶路撒冷的星期五，可自由活动和购物。

**15:30** Return to hotel to freshen up for Shabbat

**15:30** 返回酒店，梳洗换衣，为安息日作准备。

**18:30** Depart from hotel

**18:30** 离开酒店

**Traditional Sabbath Friday night dinner** in the home of an Israeli host family



在一个以色列家庭享用**传统的星期五安息日晚宴**

Overnight: Waldorf Astoria Hotel, 26 Gershon Agron Street, Jerusalem +972-2-542-3333

住宿: 耶路撒冷华尔道夫酒店 Waldorf Astoria Hotel, 26 Gershon Agron Street, Jerusalem +972-2-542-3333

---

## Saturday September 24<sup>th</sup> 2016

2016年9月24日 星期六

Breakfast at hotel and check out

在酒店用**早餐后退房**

8:30 Depart for Dead Sea Area

8:30 前往**死海地区**

9:30 **Visit to Qumran National Park** - overlooking the Dead Sea, Qumran is where the Dead Sea Scrolls were discovered. The dining hall, ritual bath and other finds recall the Essenes, who sought purity in the desert. The visitor center, designed like Qumran's ancient buildings, shows an exciting film linking the landscape with its people, recalling that John the Baptist may have lived here.

9:30 **参观昆兰国家公园 (Qumran National Park)**。俯瞰死海的昆兰国家公园是《死海古卷》的发掘地。餐厅和沐浴仪式等均让人想到在沙漠中寻找纯洁的艾赛尼派信徒。游客中心的设计仿照了昆兰古老的建筑，里面播放着一部激动人心的影片，把当地的景观和人民联系在一起，不禁使人想到施洗约翰可能曾在这里居住。

11:00 Leave for Herods Dead Sea

11:00 前往**希律死海酒店**

12:00 **Lunch Spa & Swim in the Dead Sea**, The Dead Sea is one of the most spectacular natural and spiritual landscapes in the whole world. It is the lowest body of water on earth, the lowest point on earth, and the world's richest source of natural salts, hiding wonderful treasures that accumulated throughout thousands of years

12:00 **午餐，死海泡温泉和游泳**。死海是世界上最壮观的自然景观之一，可以荡涤人的心灵，是地球上最低的水域，也是地球的最低点，有着世界上最丰富的天然盐，过去数千年来积累了珍贵的宝藏

15:00 Travel to Tel Aviv

15:00 前往**特拉维夫**



17:00 Check in to Tel Aviv Carlton Hotel

17:00 入住特拉维夫卡尔顿酒店

Time to Shower and freshen up

梳洗整顿

19:00 Dinner at Peking Duck House

19:00 在北京烤鸭餐厅吃晚餐

20:30 Attend China Israel Investors Summit welcoming cocktail reception at the David Intercontinental Hotel, Tel Aviv. Greetings by:

20:30 参加中以创新投资大会欢迎酒会，特拉维夫大卫洲际酒店。欢迎致辞：

Amir Gal-Or, Summit Chairman & Managing Partner, Infinity Group

Amir Gal-Or 大会联合主席、英飞尼迪集团创始合伙人

Ron Huldai, Mayor of Tel-Aviv Yafo

Ron Huldai 特拉维夫市长

Matan Vilnai, Israel's Ambassador to China & Former Knesset Member and Government Minister

Matan Vilnai 以色列驻中国大使、前任议员和部长

Zhan Yongxin, Ambassador of the People Republic of China in the state of Israel

詹永新 中国驻以色列大使

Eran Shalev, Senior partner, KPMG

Eran Shalev, KPMG 高级合伙人

Eli Avidar, Managing Director, Israel Diamond Institute

Eli Avidar 以色列珠宝协会董事总经理

Overnight: Carlton Tel Aviv, Eliezer Peri St 10, Tel Aviv-Yafo +972-3-520-1818

住宿：特拉维夫卡尔顿酒店 Carlton Tel Aviv, Eliezer Peri St 10, Tel Aviv-Yafo +972-3-520-1818

---

## Sunday September 25<sup>th</sup> 2016

2016年9月25日星期天

Breakfast at hotel

在酒店用早餐

09:00-09:50 Opening Session for China Israel Investors Summit

09:00-09:50 第二届中以创新投资大会开幕式

Moderator : Amir Gal-Or, Summit Chairman & Managing Partner, Infinity Group





主持人: **Amir Gal-Or** 大会联合主席、英飞尼迪集团创始合伙人  
**Benjamin Netanyahu**, Prime Minister of Israel - Recorded Welcome speech  
**Benjamin Netanyahu** 以色列总理, 欢迎致辞视频  
**Tzachi Hanegbi**, Minister in the Prime Minister's Office  
**Tzachi Hanegbi** 以色列总理办公室部长  
**Amit Lang**, Director General of the Ministry of Economy & Industry  
**Amit Lang** 经济与开发产业合作部主管  
**Yossi Vardi**, Summit Co-Chairman, & Chairman of DLD Tel Aviv  
**Yossi Vardi** 大会联合主席、DLD 特拉维夫创新节主席

**09:50-10:10** Innovation as an Economic Bridge

**09:50-10:10** 让创新成为经济合作的桥梁

**Avi Hasson**, Chief Scientist, Ministry of Economy & Industry Chairman, Israel Innovation Authority  
**Avi Hasson** 以色列创新局首席科学家、经济与开发产业合作部主席

**10:10-10:30** Israel – Getting Down to Business !

**10:10-10:30** 以色列-加快创新与产业的结合

An interview with **Ziva Eger**, Chief Executive, Foreign Investments & Industrial Cooperation Authority, Israeli Ministry of Economy and Industry  
采访 **Ziva Eger** 以色列经济部国际投资与产业合作处主任

**10:30-10:45** Technological Entrepreneurship and the future of China

**10:30-10:45** 科技创新与中国的未来

**Dan Shechtman**, Nobel Prize Laureate, Distinguished Professor Emeritus, Technion Israel.  
**Dan Shechtman** 诺贝尔奖获得者、以色列理工学院材料工程系教授

**10:45-11:10** Israeli Tech Pitch

**10:45-11:10** 以色列创新公司路演

Companies in the field of Media & Entertainment  
媒体娱乐领域公司

**11:10-11:30** Refreshments

**11:10-11:30** 茶点

**11:30-11:40** ChemChina and Adama: A Successful Partnership

**11:30-11:40** ChemChina 和 Adama: 一次成功的合作

**Chen Lichtenstein**, President & CEO, ADAMA  
**Chen Lichtenstein**, ADAMA 公司总裁及首席执行官

**11:50-12:15** The Innovation Nation: stories from top Israeli entrepreneurs

**11:50-12:15** 创新之国: 以色列顶级企业家的创新故事

Moderator: **Yossi Vardi**, Summit Co-Chairman, DLD Tel Aviv





主持人: **Yossi Vardi** 大会联合主席、DLD 特拉维夫创新节主席

**Tomer Bar-Zeev**, CEO, IronSource

**Tomer Bar-Zeev**, IronSource 首席执行官

**Yuval Tal**, President & Founder, Payoneer

**Yuval Tal** Payoneer 首席执行官

**Oren Kaniel**, CEO & Co-Founder, AppsFlyer

**Oren Kaniel** AppsFlyer 首席执行官与联合创始人

**12:15-12:25** Express Service & Prospect of Shenzhen - Israel Intelligent Manufacturing Cooperation

**12:15-12:25** 深圳与以色列制造商之间的创新合作以及未来发展前景

**Yi Yanling**, Deputy Director, Bao'an District Investment Promotion Agency

**易雁翎** 深圳宝安地区投资与营销部副部长

**12:25-13:10** Israeli Tech Pitch

**12:25-13:10** 以色列创新公司路演

Different companies in the field of Fintech

金融科技领域公司

**13:10 – 14:00** Lunch

**13:10 – 14:00** 午餐

**14:00-14:20** A successful collaboration: Sinopharm Capital-Hefei & Oramed Pharmaceuticals Inc. (NASDAQ: ORMP)

**14:00-14:20** 一次成功的合作: 合肥国药资本与以色列 Oramed 制药公司 (纳斯达克股票代码: ORMP)

**Xiaopeng Li**, Director of the Chairman's Office in Hefei Tianmai Biotechnology Development Co

**李小鹏** 合肥天脉生物科技发展有限公司办公室主任

**Nadav Kidron**, Chief Executive Officer & President, Oramed

**Nadav Kidron** Oramed 公司首席执行官及总裁

**14:20-15:20** Israeli Tech Pitch

**14:20-15:20** 以色列创新公司路演

Companies in the field of Life Science

生命科学领域公司

**15:20-15:50** The Secret Recipe to Overcome Cross Border Gaps

**15:20-15:50** 分享克服跨境差异的秘方

Moderator: **Avishai Silvershatz**, Managing Partner, Infinity Group

主持人: **Avishai Silvershatz** 英飞尼迪以色列合伙人

**Ehud Levy**, General Partner, Canaan Partners

# China Israel Tours



**Ehud Levy**, Canaan Partners 公司普通合伙人

**Ephraim Schmeidler**, Of Counsel, Greenberg Traurig

**Ephraim Schmeidler**, Greenberg Traurig 公司法律顾问

**Ehud Hausman**, Senior Partner & Head of Hi-Tech Department, Reinhold Cohn Group

**Ehud Hausman**, 莱茵霍尔德科恩集团高级合伙人兼高新技术部主管

**15:50-16:30** The Chinese Perspective on Israeli Innovation

**15:50-16:30** 从中国视角看以色列创新

Moderator: **Hovav Ref**, Senior Director, Head of IR, Foreign Investments, Ministry of Economy & Industry

主持人: **Hovav Ref** 以色列经济和工业部外资主管、高级主任

**Hongwei Chen**, Executive Director of Investments & M&A, Tencent.

**陈宏伟** 腾讯投资并购执行董事

**Erica Huang**, CEO, Techcode

**黄海燕**, 太库首席执行官

**Dai Hui**, Former Strategic Analysis, Huawei

**Dai Hui** 曾任华为战略分析师

**Omer Ben-Zvi**, Partner Shibolet & Co.


**Omer Ben-zvi** Shibolet 律师事务所

**16:30-16:45** Refreshments

**16:30-16:45** 茶歇

**16:45-19:00** Parallel Sessions

**16:45-19:00** 平行会议

Hall A 大厅 A	Hall B 大厅 B
<p>Yariv Levine, Minister of Tourism, Israel Yariv Levine 以色列旅游部部长</p>  <p>Startup competition in the Life Science arena</p>	<p>Israeli Tech Company Pitching Slots: 以色列科技企业路演: Agritech 农业科技 Sporttech 运动科技 Data Science 数据科学 Industrial Applications 工业应用</p>

**19:30** Dinner out in **Ancient Jaffa**

**19:30** 雅法古城用晚餐

Return to Hotel

回到酒店

Overnight: Carlton Tel Aviv, Eliezer Peri St 10, Tel Aviv-Yafo +972-3-520-1818



住宿：特拉维夫卡尔顿酒店 Carlton Tel Aviv, Eliezer Peri St 10, Tel Aviv-Yafo +972-3-520-1818

**Monday September 26<sup>th</sup> 2016**

**2016年9月26日星期一**

Breakfast at hotel

在酒店用**早餐**

**8:30** Depart for China Israel Investors Summit at David Intercontinental Hotel

**8:30** 前往大卫洲际酒店参加中以创新投资大会

**09:00-09:15** Welcome Speeches

**09:00-09:15** 大会欢迎致辞

**Eli Groner**, Director General of the Prime Minister's Office

**Eli Groner** 总理办公室主任

**Avi Fischer**, Co-Chairman of the Board, Chairman Clal Industries, Infinity Group

**Avi Fischer** 董事局联合主席、Clal 主席

**09:15-09:30** "One Belt One Road" Initiative

**09:15-09:30** “一带一路”战略

Moderator: **Bing Xue**, Managing Director & General Counsel, Infinity Group

主持人：**薛冰** 英飞尼迪集团董事总经理兼总法律顾问

**Jia Jiantao**, Vice Mayor of Harabin

**贾剑涛** 哈尔滨市副市长

**Wang Qingli**, Vice Mayor of Zhuhai

**王庆利** 珠海市委副书记

**09:30-09:40** Baidu & Taboola - Bringing Discovery to China

**09:30-09:40** 百度与 Taboola—将探索引领至中国

**Adam Singolda**, CEO, Taboola

**Adam Singolda** Taboola 首席执行官

**09:40-09:50** **Du Lan**, Senior VP of IFLYTEK

**09:40-09:50** **杜兰** 科大讯飞高级副总裁

**09:50-10:40** Israeli Tech Pitch

**09:50-10:40** 以色列创新公司路演

Companies in the field of Mobile & Internet

移动通信及互联网领域公司



10:40-11:15 Advanced Manufacturing in Israel

10:40-11:15 以色列先进制造产业

Moderator: **Oded Distel**, Director of Israel New Tech & Eco Systems, Ministry of Economy Israel

主持人: **Oded Distel** 以色列经济部创新科技与经济系主任

**Amir Widmann**, CEO, HAM-LET Group

**Amir Widman** HAM-LET 集团首席执行官

**Mike Elliot**, President & CEO, Medimor

**Mike Elliot** Medimor 主席兼首席执行官

**Simon Lewis**, Strategic Marketing Director, HP Indigo

**Simon Lewis** 惠普 Indigo 战略营销总监

11:15-11:30 Refreshments

11:15-11:30 茶歇

11:30-11:40 Global Trends and Israeli Innovation

11:30-11:40 全球趋势与以色列创新

**Shlomo Dovrat**, Co-Founder and General Partner, Carmel Ventures & Co-Founder, Viola Group

**Shlomo Dovrat** Carmel 风险投资集团联合创始人、合伙人及 Viola 集团联合创始人

11:40-12:30 Israeli Tech Pitch

11:40-12:30 以色列创新公司路演

Companies in the field of Life Science

生命科学领域公司

12:30-12:45 The Ultimate Business Model Between China and Israel

12:30-12:45 探访中以之间的终极商务模式

One on one with **Liu Jiren**, Chairman of Nuesoft & **Amir Gal-Or**, Managing Partner of Infinity Group

一对一访谈: 东软集团主席**刘积仁** & 英飞尼迪集团创始人、管理合伙人 **Amir Gal-Or**

12:45-13:00 Awards: Winner of the Life Science Startup Competition

Opening Speech: **Omer Ben-Zvi**, Partner, Shibolet & Co.

13:00-13:10 Signing Ceremony

13:00-13:10 签约仪式

14:00-15:10 Israeli Tech Pitch

14:00-15:10 以色列创新公司路演

Companies in the field of Industrial Applications (12 Companies)

工业应用相关领域公司 (共 12 家)

# China Israel Tours



15:10-15:40 Israeli Infrastructure and China: What next?

15:10-15:40 以色列基础设施与中国：何去何从？

Moderator: **Gloria Yanan Liu**, Manager & Head of China Desk ,KPMG

主持人: **刘亚楠** 毕马威中国业务部负责人

**Jason Liu**, GM of P MEC, China Harbor Israel

**刘东冰** 中国港湾泛地中海分公司总经理

**Yuyuan Yang**, GM of CCECC Israel

**Yuyuan Yang** 中国土木工程集团有限公司以色列公司总经理

15:40-16:10 Foxconn perspective on Mobility, IOT, and growth opportunities (TBD)

15:40-16:10 从富士康视角看移动化、物联网与其中的发展机遇（待定）

Moderator: **Elad Mardix**, Head of Asia Technology Investment Banking, J.P.Morgan

主持人: **Elad Mardix** 摩根大通亚洲科技投资银行主管

**Po-Hsiang Wang**, Investment Team Leader, Foxconn

**Po-Hsiang Wang** 富士康投资团队负责人

16:10-16:20 The Israeli public opinion – an Enemy or an Ally for the international companies?

16:10-16:20 以色列大众观点：跨国公司是敌人还是盟友？

**Israel Bachar**, Public Opinion Strategist.

**Israel Bachar** 公共观点战略研究专家

16:20-16:30 Refreshments

16:20-16:30 茶歇

16:30-19:00 Parallel Sessions – Israeli Tech Company Pitches

16:30-19:00 平行会议-以色列科技公司路演

At 17:15 the delegation will host **Future World sponsored technology demonstration with Israel's leading blockchain companies**

17:15 代表团将与**以色列领先的区块链公司**举行**未来世界技术展示活动**

19:30 Dinner at **Lilyot**

19:30 在 **Lilyot** 用晚餐

Overnight: **Carlton Tel Aviv, Eliezer Peri St 10, Tel Aviv-Yafo +972-3-520-1818**

住宿: **特拉维夫卡尔顿酒店 Carlton Tel Aviv, Eliezer Peri St 10, Tel Aviv-Yafo +972-3-520-1818**

---

**Tuesday September 27<sup>th</sup> 2016**

**2016年9月27日 星期二**

**Breakfast at hotel & Checkout**



在酒店用早餐后退房

**9:00** Meeting with **Avi Cohen**, a former Fintech & Retail-tech Scout of the British Government and current Co-founder & CEO of **The Floor, Israel's first Fintech hub**. Based at the Tel Aviv Stock Exchange (TASE), The Floor provides a physical home for local Fintech entrepreneurs and serves as the focal point of access to Israeli Fintech for leading international financial players, tech giants and VC's.

**9:00** 会见艾维·科恩（Avi Cohen）。科恩曾任英国政府金融技术和零售技术侦查员，现为以色列**首家金融科技中心 The Floor** 创始人和首席执行官。该中心位于特拉维夫证交所，为当地金融科技企业家提供了一个实体机构，在全球金融行业、技术巨头和风投资机构利用以色列金融科技中扮演着关键角色。

9:30 Transfer to Airport (4)– Departure - VIP departure services with luggage assistance through passport control

9:30 前往机场（4）- 出境 - 提供 VIP 出境服务，在通过出境检验时协助搬运行李

Meeting with a representative from the **Pando Group**, a \$250 million Chinese-Israeli VC fund that invested in The Floor.

会见 **Pando 集团**代表。Pando 集团是一家中以风投基金，管理资金为 2.5 亿美元，曾投资 The Floor。

Return to Hotel

回到酒店

**11:00** Meet with **Col. (res.) Dr. Eran Lerman**, Former deputy for foreign policy and international affairs at the National Security Council in the Israeli Prime Minister's Office

**11:00** 会见**伊兰·莱尔曼博士及上校（预备役）（Eran Lerman）**，其曾任以色列总理办公室国家安全委员会外交政策和国际事务代表

**11:45** Lunch at Lumina

**11:45** 在 Lumina 用午餐

12:30 Transfer to Airport (21) – Departure - VIP departure services with luggage assistance through passport control

12:30 前往机场（21）- 出境 - 提供 VIP 出境服务，在通过出境检验时协助搬运行李



**15:00 Team 8** works with innovative leaders and entrepreneurs to address the biggest problems in cyber-security and create differentiated, independent leaders in the cyber-security market.

**15:00 Team 8** 与创新领袖和企业家合作解决网络安全面临的重大问题，在网络安全市场培养独具优势和独立的领导者。

**16:00** Transfer to Airport (4)– Departure - VIP departure services with luggage assistance through passport control

**16:00** 前往机场（4）- 出境 - 提供VIP出境服务，在通过出境检验时协助搬运行李

**18:30 Farewell Dinner at Taizu**

**18:30** 在 Taizu 举行告别晚宴

**20:30** Transfer to Airport (3) – Departure - VIP departure services with luggage assistance through passport control

**20:30** 前往机场（3）- 出境 - 提供VIP出境服务，在通过出境检验时协助搬运行李